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Föreningsträff 4 nov 2015 

 

Plats och tid: Onsdag den 4 november 2015 kl. 18:30-21:15, sal A 

Närvarande:  

Kåge Wallner 

 

Strands IF  

 Lars Nordström 

Erik Åström 

Olle Mörk 

Mats Näsman 

Lennart Juhlin 

Ulla Fernlund 

Anna Lena Skoglund 

Ninni Ekström 

Per Henriksson 

Anders Björkman 

Jennie Hammarström 

Johny Olofsson 

Roger Hildingsson 

Per Eriksson 

Sofia Mörk 

Eleonore Larsson 

Gudrun Ekblom 

Härje Lindgren 

Tomas Eriksson 

Alexandre Göransson 

Micael Anderzon 

Andreas Damberg 

Per Bladh 

Anders Jonsson 

Christian Wikner 

Sandra Wikman 

Anders Jonsson 

Jan-Åke Larsson 

Cecilia Kvanman 

Nina Burchardt 

Daniel Pettersson 

Jonas Holm 

Peter Åkerström 

Andréa Bromhed 

 

Strands IF friidrott 

Strands IF handboll 

Strands IF fotboll 

Strands IF  

Friluftsfrämjandet 

Lindefallets sportklubb 

Friskis o Svettis 

Friskis o Svettis 

Enångers Atletklubb 

Enångers IK 

HRPK 

Håsta IBK 

Håsta IBK 

Njutångers IF skidor 

Hudikgympan 

Hudiksvalls Basketbollklubb 

Hälsinglands idrottsfb/SISU 

Hälsinglands idrottsfb/SISU 

Hälsinglands Idrottsfb/SISU 

Bågskytteklubben Hudik 

Dansklubben Glada Hudik 

Hudiksvalls Klätterklubb 

Hudiksvalls Ju-Jutsu Klubb 

Hudiksvalls HC 

Hälsingeboxen IF 

Hälsingeboxen IF 

Högs SK 

Näsviken IK 

Julle United 

Ordf Kultur o fritid/Hallgruppen S 

Kommunalråd/Hallgruppen V 

Oppositionsråd/Hallgruppen M 

Hallgruppen KD 

Hallgruppen MP 

Hallgruppen S  

Forsa OK/ Hallgruppen C 
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Annika Huber 

Sven Bergström Trolin 

Ulrika Wenn 

Ann Margret Knapp 

Monica Sporrong 

Inga Britt Jonsson 

Förvaltningschef Kultur o fritid 

Vice ordf Kultur o fritidsnämnd 

Administratör fritiden 

Fritids strateg 

 

 

 

   

Inledning   

1. Nina Burchadt ordförande i Kultur och fritidsnämnden hälsar alla 

välkommen, och presenterar kvällen agenda 

2. Daniel Pettersson, kommunalråd och ordförande i hallgruppen, berättar hur 

arbetet fortskrider.  

 Hallgruppen tittar över hur behovet ser ut framöver, t.ex om det är möjligt 

att riva några gymnastiksalar, för att kunna klara driftkostnad av en framtida 

större hall. Alla partier är överens i Hallgruppen. Problemet är vilka 

hallar/gymnastiksalar som ska plockas bort. 

 Hallgruppen har varit runt i kommunen och tittat på ett 15-tal befintliga 

gymnastiksalar/hallar. De har även varit till grannkommunerna, Bollnäs och 

Söderhamn bl. a, och tittat på deras hallar, hur de är finansierade, hur de 

klarar driftkostnaderna, vilken beläggning de har etc.  

 Det finns inga konkreta förslag än, hallgruppen kommer att presentera ett 

förslag så fort de är redo. Man är medveten om att det fattas halltider, men 

kommunen kan inte dra på sig ytterligare driftkostnader, det måste läggas ner 

några hallar för att kunna bygga en ny och större. 

 Många aspekter ska uppfyllas, det ska vara jämlikt, alla ska ha samma 

möjlighet att ta sig dit, placering var hallen ska byggas samordning med 

transporter, parkering. Säkerheten för ungdomar att ta sig dit måste 

säkerställas av kommunen, därför är placeringen av stor betydelse. 

 

Frågor från föreningarna: 

-Saknar info från hallgruppen; 

Enkäter har skickats ut till de mailadresser föreningarna uppgett. 

 

-Varför läggs inte konstgräset ut?  

Det är en utredning på gång av Tekniska förvaltningen och Norrhälsinge 

Miljökontor, gummit i konstgräsmattan avger vissa kemikalier som inte får 

komma ut i dricksvattnet. Det måste läggas på skyddsdukar först då den 

tänkta platsen ligger på en vattentäkt. 
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3. Ninni Ekström, Friskis o Svettis 

Friskis o Svettis har funnits sedan 1984 i kommunen. För nio år sedan klev 

man ur kommunens lokaler. Föreningen jobbar efter tolv värderingar bl.a. 

Att må bra och ha kul, tänka på sitt eget välbefinnande, det är lättare att ta 

hand om sig själv när man omges av människor med kärleksfull energi etc. 

Deras värderingar finns att läsa om på Friskis hemsida.  

Träning av hög kvalité som ska erbjudas alla. De har bara en konkurrent, 

säger Ninni, det är soffan…  

Deras mål är att nå de människor i samhället som INTE rör sig, de är inte ute 

efter att ta medlemmar från andra föreningar. 

Friskis o Svettis kommer nu att bygga en egen anläggning, i närheten av Oil 

Quick. Den kommer att byggas efter deras behov. Total yta 1100 m2, med 

möjlighet att utvecklas succesivt i moduler. Ett gym och tre salar, helt 

handikapp anpassat. Öppet 7-21. Tänkt att sälja in till skolor och 

sjukgymnaster. Beräknas vara klart för inflyttning 1 jan 2017, men hoppas på 

att kunna komma in tidigare. 

De får inga pengar från centralt håll, de vill inte vara bidragsbundna, söker 

heller inga kommunala bidrag. De finansierar sin verksamhet med 

medlemsavgifter och träningskort. De kommer att hyra anläggningen av 

byggherren, kostnad ca 1 miljon per år 

4. Fika 

5. Monica Sporrong, administratör fritiden, påminner om kommande 

bidragsansökningar. LOK stöd, lokalbidrag och driftbidrag till föreningsägda 

anläggningar med sista ansökningsdag 25 februari. Också viktigt att 

föreningsregistret är ifyllt till den 25 februari. Ansökan om investeringsbidrag 

ska vara inne senast 15 februari.  

Fråga om det går att söka investeringsbidrag för hyrda lokaler, nej, inte från 

kommunen, men från SISU-idrottslyftet om det finns ett 10-årigt kontrakt 

svarar Härje Lindgren 

6. SISU, Härje Lindgren 

En ny inbjudan kommer att skickas ut till den utbildning som det var för få 

anmälningar till i oktober, ”leda och utveckla ideella föreningar”. 

Härje informerar om aktuella utbildningar; ”att söka projekt och bidrag”. I 

Hudiksvall den 19 november, anmälan senast 13 november till 

sisuidrottsutbildarna.se/halsingland. 

7. Ulrika Wenn, förvaltningschef, berättar om de flyktingströmmar som 

kommer till Sverige. 

Det är 60 miljoner människor på flykt, mellan 8 500 och 9 500 personer 

kommer in varje vecka i Sverige. Två förskolor i Idenor används som 

flyktingboende och idag, 4 november, öppnas Mo skola för 50 personer.. 
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Den 9 november anordnas en träff i A-salen på Guldsmeden, gällande 

sysselsättning för de flyktingar som finns här. 

8. Övriga frågor 

*Orättvisa gentemot andra föreningar med egna anläggningar att Iggesunds 

IK erhåller ett driftbidrag på 400 000 kronor, medan alla andra föreningar får 

ansöka om driftbidrag och tydligt ange alla driftkostnader. 

   Svar: Camp Igge har får driftbidrag för att det behandlas som en 

turistsatsning och inte som en fotbollsanläggning för kommunens föreningar. 

*Saknas en turordning, från vad föreningarna vill, på vad som ska prioriteras, 

på vad och vilken turordning det ska satsas. 

1. Minst en stor hall till. 

2. Avveckla Ullsäter 

3. Säkerställa ledare i föreningarna. 

4. Bevara de föreningsägda anläggningarna 

9. Nina Burchardt avslutar mötet och tackar alla som deltagit. 

 

 

 

Sammanställt av 

Inga Britt Jonsson 


